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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 31august 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.1486 din 25 august 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 31 august 2017, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 
2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 
4. Ilie Clement 
5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 
7. Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 
9. Ionescu Liviu Ovidiu 

10. Pick  Ladislau 
11. Sîrbu Adelina Veronica 

12. Matei Mihai 
13. Ţigănilă George 

14. Meclea Alina 
15. Vladu Alexandru 

16. Neacşu Lucian 
17. Anghelescu Adrian Valentin 

18. Muscalu Ionel 
19. Ciulacu Mirela 
20. Barbu Ionuţ 

 
Absenţi:  

1. Dragomir Ion 
 

Preşedinte de şedinţă este doamna Săndulescu Petronela Marinela, aleasă prin 
H.C.L. nr. 214 din 30 mai 2017. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Bună ziua! Înainte de a începe 

ședința ordinară, vă rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  
Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 20 de consilieri, ședința este legal 
constituită, putem începe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Înainte de a intra în ordinea de 
zi, vă rog să aprobăm procesul verbal al şedinţei ordinare din data 27 iulie 2017. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 10 august 

2017. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 25 august 

2017. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Trecem la ordinea de zi! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna președinte, dacă îmi permiteți, aș dori să 

retrag de pe ordinea de zi punctul nr.15 privind aprobarea studiului de oportunitate și 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitație publică a terenului în suprafață 

de 22,00 mp., până la următoarea ședință deoarece sunt încă probleme. Nu probleme, ci 
discuții cu Direcția de Urbanism din cadrul Primăriei cum să se realizeze aceasta, efectiv 

și cum va arăta, eu știu, fațada acelei clădiri, după ce se va încheia această concesiune. De 
aceea au fost și alte păreri și a arhitectului șef, o altă viziune asupra acelei fațade și am 

preferat până nu se punctează efectiv fațada clădirii dinspre strada Nicolae Bălcescu, să-l 
retrag de pe ordinea de zi. Sigur va intra în proxima! 

Și totodată, să acceptați să introducem suplimentar un punct nou pe ordinea de zi, 
privind aprobarea documentației în stadiu de SF și a indicatorilor tehnico-economici, 
pentru obiectivul de investiții ”Amenajare perimetrală pistă de atletism Steaua Dunării, 

Municipiul Giurgiu”. Este vorba de acele lucrări de investiții conexe ca acea pistă să fie 
funcțională, mă refer la gard, mă refer la o sală pentru vestiare, de amenajare și 

aspersoare pentru irigații. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumesc! Alte discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, pentru că tot ați retras 
punctul 15 de pe ordinea de zi și este un lucru corect pentru că asta susțineam și noi. Vă 

rugăm să retrageți și punctul 14 și punctul 16 care sunt două proiecte de concesiune teren 
și ar fi bine ca în momentul în care le introduceți, să avem și viza arhitectului șef, numai 

pentru aceeași speță de care vă spuneam mai devreme. Sunt aceeași speță! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are una cu alta și decizia de a le retrage îmi 

aparține și nu le voi retrage. Este vorba strict de o discuție cu proiectanții acelei firme 
cum va arăta fațada. Încă nu s-au pus de comun acord. Celelalte puncte nu-și au și nu 

trebuie să aibă viza arhitectului șef. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Ba da! Am stabilit cu toții aici, domnule 

primar, că problemele legate de concesiuni și ce se realizează pe concesiunea respectivă, 

neapărat trebuie să aibă viza arhitectului șef. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi arătați și mie hotărârea de Consiliu! 

Domnule consilier, dacă arătați hotărârea de Consiliu unde s-a aprobat prin hotărâre ceea 
ce spuneți dvs., da! Că sunt discuții, sunt discuții și la acel nivel de discuții puteți să 



 3 

rămâneți în continuare, dar noi discutăm de legislație și de legalitatea acestor hotărâri. La 

un șpriț puteți să stabiliți ce vreți dvs., dar nu în cadrul Consiliului! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă vă e gândul la șpriț, mergeți la șpriț! 

Lăsați-ne să ne facem ședința! 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Haideți să trecem peste! Cine 

este pentru această ordine de zi, cu scoaterea acestui punct și introducerea punctului 
suplimentar? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind modificarea „Regulamentului privind 

activitatea de blocare, ridicare, transport, depozitare și eliberare a  
autovehiculelor/vehiculelor staționate, parcate neregulamentar/abandonate pe 
domeniul public al Municipiului Giurgiu, precum și prevederi privind 

respectarea normelor de parcare pe domeniul public, în parcările de 
domiciliu/reședință sau sediu/punct de lucru, de pe raza Municipiului Giurgiu”, 

Anexă la Hotărârea Consiliului Local nr.71/2017 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind înlocuirea unui membru al Adunării 

Generale a Acționarilor din cadrul Societății Comerciale APA SERVICE S.A. 
Giurgiu, aflată sub autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Nu votez. Nu particip la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, de ce? Dacă ți-ai dat demisia poți să votezi! 
Domnul consilier Cioacă Ionuț: Vreau să propun ca domnul consilier Ionescu să 

fie înlocuit de doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mai sunt și alte propuneri? 

Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Asociației GAL 
GIURGIU - COMUNITATE LOCALĂ RESPONSABILĂ 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică cu două voturi pentru și trei 

abțineri (dl. Ionescu Liviu, dna Ciulacu Mirela și dl. Țigănilă George) a acordat aviz 
nefavorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Pentru constituirea juridică a acestei asociații este 
nevoie și de un sediu și de aceea aș vrea să adaug un articol, art.4 care să sune: se atribuie 

în folosință gratuită pe durata de funcționare a asociației, camera 58 din imobilul situat în 
municipiul Giurgiu, bulevardul București nr.49-51. Și de asemenea, încă un articol - se 
împuternicește primarul municipiului Giurgiu să semneze toate documentele necesare 

constituirii juridice a asociației. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Dați-mi voie să explic de ce este nevoie de acest 

grup de acțiune locală – GAL. Pe Axa Programelor Operaționale Capital Uman, deci 
POCU 2014-2020, s-a depus un proiect în urmă cu 4 luni, 5 luni, vis-a-vis de realizarea 

unei strategii de dezvoltare a comunității locale și a zonelor marginalizate. La vremea 
respectivă, 82% din cei care au depus acest proiect au primit avizul nefavorabil, printre 

care și municipiul, pe considerentul că partea care trebuia să fie eligibilă sau entitatea 
care trebuia să demareze, trebuia să fie municipiul și nu un ONG.  

În acest moment s-au demarat deja prin ghidul de aplicare al Programului 
Operațional cu Capital Uman, s-a demarat înființarea de grupuri de acțiune locală. Și aici 

este vorba de o etapă intermediară, deci o entitate care va gestiona toate proiectele pe 
această axă, pe persoane marginalizate și mă refer la proiectul cel mai important. Deci 
bugetul va fi de 7 milioane de euro, din care investiția primordială și cea mai importantă 

va fi refacerea Casei de Cultură a Tineretului. 4 milioane 200 vor merge către refacerea 
acestei Case a Tineretului și urmează celelalte acțiuni conexe prin programul operațional.  

Este o etapă intermediară și rămân surprins că la comisii s-a votat, la juridic s-a 
votat, pentru că n-am înțeles de ce la juridic a avut vreo opinie vis-a-vis de legalitatea 

acestei acțiuni, pentru că până la urmă oportunitatea o dă inițiatorul, legalitatea și 
susținerea financiară o stabilesc cei din comisie. Ori, la comisia juridică este un document 

și o acțiune legală! Nu știu de ce, dar este decizia dvs.! Nu vă cert de ce? Nu știu, poate 
că s-a încurcat! Sigur s-a declarat, e decizia dvs. și vreau s-o explicați. 

 După această etapă, deja prin proiect s-au stabilit și sumele necesare realizării 
acelei strategii pentru persoanele marginalizate, tocmai ca să demarăm mai repede 

procedura, iar la sfârșitul lunii noiembrie să fim în măsură să depunem documentațiile 
pentru accesarea celor 7 milioane de euro. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? 
Doamna consilier Ciulacu Mirela: Există contract de asociere ? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Urmează. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu avem nevoie de completare la proiectul de 
hotărâre. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Pentru a face acel contract Primăriei îi trebuie o 
hotărâre ca să-i dea acea cameră. Pentru că Primăria nu poate să pună la dispoziție 



 5 

Asociației camera, fără să fie prevăzut articolul în hotărâre, iar la Judecătorie va trebui să 

faci dovada că ai un sediu. 
Domnul secretar Roșu Petre: Este vorba de atribuirea unui bun din patrimoniul 

Primăriei pe durată… Nu apare sediul evidențiat în hotărâre. 
 Domnul primar Barbu Nicolae: Am vrut să câștigăm timp, să nu mai venim cu o 

hotărâre în care îi spunem că îi dăm în folosință gratuită camera cu numărul 58. Adică, se 
înființează GAL-ul, se dă acea cameră în folosință gratuită că e tot al municipiului. Deci, 

GAL-ul acesta e tot al municipiului, dar… 
Doamna consilier Ciulacu Mirela: Puteați să faceți două hotărâri! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Chiar trei! 
Domnul consilier Cioacă Ionuț: Da! Pentru că e pe repede înainte! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Chiar trei! Pentru că îl împuternicim și pe primar 

să semneze hârtiile, că rămâneau după aceea să nu aibă cine să le semneze. 
Domnul secretar Roșu Petre: Amendamentele sunt: art.4 este cu atribuirea camerei 

58 din sediul Primăriei și art.5: se împuternicește primarul municipiului Giurgiu să 
semneze documentele de constituire a asociației și art.4 devine art.6. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că aici a fost aviz favorabil și s-au încurcat 
rapoartele de la punctul 3 cu punctul 4. Să se modifice greșeala!  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? Dacă nu sunt, 
supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamente. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii juridice 
pentru asistență juridică și reprezentare a Direcției de Impozite și Taxe Locale 
Giurgiu, în Dosarul nr.1303/122/2017, aflat pe rolul Tribunalului Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Vom vota acest punct pentru că este vorba de 

foarte mulți bani pe care Primăria ar trebui să-i dea înapoi conform actului respectiv. 
Întrebarea este următoarea: așa cum este prezentat proiectul este ca și când Primăria ar 

angaja această firmă de avocați să apere acest proces. Ori, din ce rezultă mai jos, 
contestația este făcută de DIT. Părerea mea personală este că trebuie să schimbăm  titlul 

și să spunem că delegăm DIT-ul să angajeze o firmă de avocatură pentru a-și susține 
cauza pentru că Primăria nu este parte în acest proces. 

Domnul secretar Roșu Petre: Primăria poate să hotărască achiziții de servicii 

juridice pentru că toate taxele, tot ce se încasează este numai de Primărie, se duc în 
conturile noastre. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: De acord! Dar DIT-ul este dat în judecată și el 
este chemat în judecată acum și atunci același lucru este, că el o să vină să ne ceară… 
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Domnul secretar Roșu Petre: De acord! Dar avocații vor încheia contractul cu DIT, 

dar noi hotărâm să achizioneze serviciile juridice. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule secretar, noi trebuie să delegăm DIT-

ul să facă contractul cu firma de avocatură. Dar nu scrie așa! Aici, cum este prezentat este 
ca și cum Primăria face acest contract cu firma de avocatură. Ori, Primăria nu are obiectul 

muncii în situația asta. Nu este făcută contestația de Primărie, contestația este făcută de 
DIT. 

Domnul secretar Roșu Petre: Bun! Trebuie doar adăugat că se deleagă DIT-ului. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Se deleagă DIT-ul pentru a-și susține cauza. 

Domnul secretar Roșu Petre: La art.1 se poate adăuga. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: În titlu spunem: privind delegarea DIT. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Și în articole trebuie pus. 

Domnul secretar Roșu Petre: Da! La art.1 se poate adăuga: ….de asistență și 
reprezentare în dosarul… de către DIT. Așa e și în titlu, dar s-a omis aici. Dar aprobarea 

trebuia noi s-o facem în Consiliu, pentru că se încasează în numele Primăriei. Deci, la 
art.1 se adaugă ”de către DIT Giurgiu”. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? Dacă nu sunt, 
supun la vot proiectul de hotărâre cu completările făcute. Cine este pentru? 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii dreptului de folosință 
gratuită a Serviciului de Telecomunicații Speciale, asupra terenului în suprafață 

de 150,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul București, nr.57  
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 
a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, includerea în Nomenclatorul stradal 

și atribuirea de denumire 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui imobil, si tuat în intravilanul 
Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.415/04.11.2015, privind aprobarea 
apartamentării construcțiilor ANL Blocuri 1, 2, 3 din Ansamblul 44 

apartamente, situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea apartamentării construcțiilor 
ANL Blocuri 1, 2 și 3 din Ansamblul 55 apartamente, situate în intravilanul  

Municipiuluio Giurgiu, zona OBOR 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 10: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului de 

asociere nr.8.663/10.04.2013, încheiat între Municipiul Giurgiu și Societatea 
Comercială I & A IDEAL BUSINESS S.R.L. 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am și eu de remarcat aici la 

contractele care se reziliază. Am văzut că se constată după foarte mult timp de către 
Compartimentul Contracte și Urmărire, că s-au încălcat anumite clauze contractuale. Nu 

am regăsit care clauze au fost încălcate, concis. Dacă poate cineva să ne răspundă? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Asta este procedura! El și-a făcut investiția, 

dar nu a lăsat ca și loc public. Este un loc de joacă unde trebuie să aibă acces și celelalte 
persoane sau copii, în spațiul respectiv, un spațiu în spatele blocului. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind constatarea încetării Contractului de 

asociere nr.15.908/17.09.2012 și Actului adițional nr.1/35445/10.11.2014 la 
Contractul de asociere, încheiat între Municipiul Giurgiu și Societatea 

Comercială GRĂDINIȚA ALBĂ CA ZAPĂDA S.R.L. 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Proiectul imediat următor se referă la același 

teren. I se reziliază contractul că nu este realizat spațiul de joacă. Atunci de ce i-l vindem, 
că în mod sigur nu va mai fi public, ci privat? 

Domnul director Trăistaru Cristian: Vreți să vă răspund la punctul ăsta sau la 
celălalt? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Care e logica? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Logica este că el a făcut solicitare, nu l-a lăsat 

ca loc public și atunci i-am încetat contractul pentru că el îl avea cu titlu gratuit acest 

spațiu și avea obligația ca să-l mențină public, iar solicitarea lui privind cumpărarea este  
solicitare care trebuie supusă dezbaterii și aprobării dvs.. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Nu, neapărat că argumentul nostru, că acel 
spațiu dacă este destinat locului de joacă să fie public? 
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Domnul director Trăistaru Cristian: Nu are nici o legătură una cu alta! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Unul s-a făcut la inițiativa noastră, iar celălalt la 
solicitarea dânsului. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Atunci putem să ne împotrivim? 
Domnul consilier Ilie Clement: Ca să ne înțelegem bine: până acum a fost în 

concesionare, da? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Nu! Asociere! 

Domnul consilier Ilie Clement: Acum este…? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Se anulează asocierea, iar el solicită 

cumpărarea terenului. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Practic, acolo din 2014, printr-un 

act adițional intrau în asociere cu Primăria și se obligau să investească 15.000 euro în cele 

trei topogane, legănușe și ce mai aveau acolo și gardul aferent. Asta se întâmpla în 2014! 
Acum suntem în 2017, acest teren a fost și împărțit cu două locuri de parcare și nu au 

acces toți copiii. 
Domnul director Trăistaru Cristian: Locurile de parcare sunt proprietate privată. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mă scuzați! Mai puțin locurile de 
parcare și în loc să ne îndreptăm împotriva acestei societăți în daune interese, solicităm 

ulterior evaluarea spre vânzare și construcția unei săli de sport. Mulțumesc! 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mai sunt și alte discuţii? Dacă 

nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin licitație 

publică a terenului situat în Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălănescu, nr.8 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 11 voturi pentru. 
Împotrivă? 9 voturi împotrivă. (domnul Muscalu Ionel, domnul Gâdea Gheorghe, doamna 

Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei 
Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin, domnul Pick 

Ladislau). Abţineri?  
Domnul secretar Roșu Petre: Nu a trecut, fiind vorba de domeniul public. 
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin licitație 
publică a unei cote părți din imobilul situat în Municipiul Giurgiu, strada Gării , 

nr.13 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea întocmirii studiului de oportunitate și caietului de sarcini pentru 

organizarea și desfășurarea procedurii de concesionare prin licitație publică a 
unui teren situat în Municipiul Giurgiu, Bulevardul Mihai Viteazu, FN 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este unul din punctele la care m-am referit să 
fie scos de pe ordinea de zi. Din punctul meu de vedere, o firmă din București vine în 

Giurgiu pe șoseaua Mihai Viteazu, fără număr și descoperă un teren.. Iată că Primăria 
descoperă și ea acest teren și face printr-un proiect de hotărâre din 30.05.2017, constată 

terenul respectiv. A trebuit să vină firma din București să vadă teren în bulevardul Mihai 
Viteazu f.n.! Acum, întrebarea care am pus-o și o repet, întreb arhitectul șef al orașului: 

este oportun ca aproape în centrul orașului să facem o autogară pentru mașinile acestea? 
Asta era ideea! Dacă este oportun și arhitectul orașului își dă ok-ul pentru acest lucru. 

Doamna arhitect Vărzaru Cătălina: L-am dat! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund, domnule Vladu! Dacă îmi permiteți, 

sunt administratorul orașului și îmi pot permite lucrul acesta. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu pe dvs. v-am întrebat! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vă spun dvs. un lucru: acel teren nu se va scoate 

strict pentru autogară. Sunt două cereri pentru acel teren! Cineva a cerut să facă o  
vulcanizare și spălătorie și a mai venit o firmă care a zis: doresc să fac o autogară în zona 

respectivă.  
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Mie îmi place că dvs. votați pozitiv doar când e vorba de prietenii dvs. și chiar 

vânzarea terenului, dar când e vorba de dezvoltarea orașului și a atrage investitori, puneți 
tot felul, tălpi, că nu vă convine sau că nu ar trebui să vină investitorii aici, să facă ceva în 

orașul acesta. Mult, puțin, acolo, doi angajați, trei, unul, câți or fi! 
Vă spuneam că atunci când scoți un teren la licitație și știți foarte bine lucrul acesta 

că ați fost vreo trei ani, viceprimar! Nu-l scoți cu dedicație pentru o firmă și să-i stabilești 
clar domeniul, chiar dacă acea firmă cere garaj sau cere, cum este în cazul de față, 

autogară. Nu ai voie să faci acest lucru pentru că îngrădești dreptul celorlalți de a 
participa la licitație. Poate că cineva vrea să facă altceva! Și atunci îi stabilești criteriul 

general: prestări servicii, în acel caiet de sarcini și în acele documente. Niciodată în 
caietul de sarcini nu va trece să faci autogară pentru că atunci va veni doar această firmă, 
iar celorlalte firme le îngrădești dreptul de a participa la licitație și poate s -o conteste și 

sigur câștigă. 
Drept urmare, acel teren când se va scoate, se va scoate pentru prestări servicii, iar 

în momentul în care arhitectul șef , de aceea am vrut să vă dau răspunsul eu,  în PUG-ul 
orașului zona respectivă este pentru prestări servicii. Deci, poate face și autogară! Poate 

să facă ce-o vrea în domeniul prestărilor de servicii, dacă îndeplinește celelalte condiții 
legale. Noi scoatem la concesiune pentru cadrul general! Deci, nu are nici o treabă că a 

venit o firmă de la București, că a venit o firmă de la Giurgiu de pe dreapta. Nu are nici o 
treabă! Cineva demarează procedura! Vă spun că sunt două cereri. Dacă vreți să aflați 

mai mult, vi le pun la dispoziție pe amândouă. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Puteați să le puneți la proiect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu trebuia să le pun! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Încă o dată, ați spus lucru pe care dvs. îl 

confirmați acum: nu am viza arhitectului șef pe acest proiect. Nu știu ce vă deranjează? 

Dacă pune viza arhitectul șef…. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Unde s-o pună, domnule Vladu? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pe proiectul acesta. 
Domnul primar Barbu Nicolae: În ce sens? De ce să-și asume o obligație, alta 

decât este în regulament? Păi, mâine o să spuneți că și femeia de serviciu dacă face 
curățenie sau GSL-ul dacă mătură în strada respectivă. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Au salarii  diferite! 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Totuși, în 99% din cazuri, de proiecte din 

acestea de terenuri care se cer în concesiune, l-au câștigat sau poate 100%, le-au luat cei 
care au făcut cerere. Așa că știu, că e libertate, poate să vină oricine, dar așa s-a văzut, 

asta este constatarea. Din 99%, să fie un caz de care nu știu eu, știu că a fost o discuție cu 
un magazin și s-a ajuns la Tribunal, restul cine a făcut cererea este clar că a luat 

concesiunea respectivă. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Mi-ați rămas dator cu un răspuns, dar îl las la 

latitudinea dvs.. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Situația juridică a acestui teren este 

reglementată din luna a cincea, nu a apărut acum. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule director, am și spus: luna a cincea 

2017! Am spus: atunci s-a reglementat situația juridică în urma cererii făcută de această 
firmă! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 10 voturi pentru. 

Împotrivă? 10 voturi împotrivă. (domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 
domnul Gâdea Gheorghe, doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu 

Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu 
Adrian Valentin, domnul Pick Ladislau). Abţineri?  

 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate și 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitație publică  a terenului în 

suprafață de 22,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Nicolae Bălcescu, 
adiacent Magazin Ambianța – retras 

 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate și 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitație publică a terenului în 
suprafață de 109,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Tineretului, 

adiacent Bloc 106 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 3 abțineri (domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 
domnul Gâdea Gheorghe). 

 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Sârbu Floarea, pentru achiziționarea și  
montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Albu Stela, pentru achiziționarea și 
montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind acordării unui sprijin financiar în sumă 
de 3.000 lei, domnului Răcaru Virgil, pentru achiziționarea și montarea de 

centrală de apartament 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Decu Petruța, pentru aciziționarea și 
montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 
publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Cantoneru Alina -Roxana, pentru 
aciziţionarea și montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Neagu Marian, pentru achiziţionarea și 
montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Nedelcu Liana Doina pentru 
achiziționarea și montarea de centrală de apartament 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Gheța Linică, pentru achiziţionarea și  

montarea de centrală de apartament 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Guțe Ion pentru achiziționarea și 
montarea de centrală de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 
publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin în sumă 

de 2.000 lei, domnului Cărmăneci Petre din Giurgiu 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, doamnei Jega Angela din Giurgiu 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Stancu Ioana din Giurgiu  
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz nefavorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Noi am studiat acest dosar în Comisia de 

învățământ și pentru că cererea nu era făcută clară, s-a dat aviz nefavorabil. Avem acum o 

informare și doamna are un venit de 168 de lei și doi copii. Acolo, în cerere spunea că 
trece printr-o perioadă grea și vrea niște bani. Acum este clar, banii aceștia îi folosește 

pentru cei doi copii ca să poată să înceapă anul școlar și pentru a lua rechizite. Nu are nici 
un alt venit. Deci, pentru copii, pentru rechizite școlare, avem justificarea.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumesc! Dacă nu mai sunt 
discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare 
nerambursabilă a Asociației Județene de Atletism Giurgiu 

  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 
parteneriat între Municipiul Giurgiu și Școala Gimnazială nr.10, pentru 

sustenabilitatea proiectelor „Oportunități egale la educație pentru o societate 
incluzivă” și „Școala după școală - primul pas spre succesul școlar și 
profesional”, pentru perioada septembrie-decembrie 2017 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 
învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 
parteneriat între Municipiul Giurgiu și Școala Gimnazială nr.10, pentru 

sustenabilitatea proiectului „Copiii și părinții romi vor la școală”, pentru  
perioada septembrie-decembrie 2017 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 
învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 
organizarea și funcționarea TÂRGULUI AUTO şi TALCIOCULUI, în 

Municipiul Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. a unui număr de 10 
jardiniere din beton placate cu gresie și a 53 bănci lemn cu 5 lamele 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitatate și  

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitație publică a terenului în 
suprafață de 172,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Petre Ghelmez, FN 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 35: proiect de hotărâre privind reglementării situației juridice a unui 

teren situat în Municipiul Giurgiu 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2017 și a Listei de Investiții aferente 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 
centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și subvenții pe anul 2017 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită temporară a unui teren către Asociaţia Profesorilor Pensionari 
Proliceul „Tudor Vianu”, în vederea amplasării monumentului lui Tudor Vianu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-
finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Universitatea de Arhitectură şi Urbanism 
„Ion Mincu” Bucureşti 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 
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Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, aș avea și eu o 

propunere. Am văzut schițele întocmite de acești copii minunați și aș avea o propunere 
ca, câștigătorul schițelor de anul acesta să fie bugetat pentru implementarea în teren 

pentru anul viitor. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Numai că nu este un câștigător! Este o tabără 

de vară! În fiecare an, de patru ani se organizează, în care studenți de la facultatea din 
Barcelona, Alicante și Universitatea Ion Mincu, participă la un workshop. Au anumite 

teme de proiectare, le prezintă fiecare, iar la sfârșit, toată munca lor de o săptămână o lasă 
municipalității să se inspire în eventuale proiecte viitoare. Faptul că asigurăm toate 

condițiile participării acestor tineri la workshop: cazare, masă, transport, de obicei am 
organizat și un transport la Ruse sau în zona învecinată, pentru documentare, este totuși 
un stimulent pentru ei ca să vină în fiecare an cu drag și plăcere. Nu se fac, este, cum să 

zic, o activitate de studiu. 
Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am înțeles! Anul trecut au fost și 

concursuri de desemnare a câștigătorilor! Anul acesta, întradevăr, nu mai este un concurs, 
dar am văzut schițe foarte frumoase. Mi-aș dori ca anul acesta să participe aceste echipe 

pe workshop în zonele cele mai defavorabile ala orașului, că avem nevoie de inițiativa și 
de ideile lor, iar una măcar, din schițe, să se transpună, fiind bugetată în anul viitor. 

Mulțumesc! 
Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă nu mă înșel, domnișoara arhitect o să vă 

explice efectiv ce vor face anul acesta. Cred că regenerare urbană pentru că sunt 6,2 
milioane de euro deja aprobați, Canalul Cama și zona adiacentă, plus ca temă de studiu, 

vă spuneam, acele fântâni arteziene din sensurile giratorii. Deci, ei vor avea, tema o 
stabilim de comun acord, dar o adaptăm pe specificul orașului. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumesc! Mai sunt și alte 

discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 
voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 5.000 lei , 

domnului Sefer Ionel, pentru fiul lui Sefer Robert-Ştefan, boxer la Clubul 
Municipal DUNĂREA Giurgiu, selecţionat în Lotul Naţional de Juniori  

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 
învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.396/27.10.2016 privind aprobarea cererii de finanţare 
pentru obiectivul de investiţie „Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanţei energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 
3” şi a cheltuielilor aferente implementării proiectului, modificată prin 

Hotărârea Consiliului Local nr.402/09.11.2016,  modificată prin Hotărârea 
Consiliului Local nr.216/21.06.2017, modificată prin Hotărârea Consiliului 

Local nr.253/07.07.2017 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Ţogoe Pansela din  Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.167 din data de 05 mai 2017 

privind tarifele precticate de societatea Giurgiu Servicii Publice S.A. pentru 
activitatea de iluminat public 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  



 23 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor practicate de 

societatea Giurgiu Servicii Publice S.A. pentru activitatea de dezinsecţie, 
dezinfecţie şi deratizare în spaţii închise 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației (faza SF) și a 

indicatorilor tehinico-economici, pentru obiectivul de investiții ”Amenajare 
perimetrală pistă de atletism Steaua Dunării, Municipiul Giurgiu”  

 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 46: proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada septembrie - 
noiembrie 2017 

 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Propuneri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Eu îl propun pe domnul consilier Ionuț Barbu 
pentru a fi președinte de ședință pentru următoarele trei luni. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte propuneri? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Era și propunerea noastră! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Supun la vot. Cine este pentru? 
20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Mai avem pe ordinea de zi și: 

       1. Informare privind Decizia nr.19/2 din 04.08.2017 de prelungire a termenului 

pentru realizarea măsurilor de la pct.1.4 și pct.II.1 dispuse prin Decizia nr.19/28.07.2016 
la U.A.T. Municipiul Giurgiu; 

       2. Raport privind desfășurarea activității asistenților personali, în semestrul I, al 
anului 2017; 
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       3. Informare cu privire la eliminarea garanțiilor din partea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu și Băncii de Export-Import a României - EXIM BANK S.A. din 
Contractul de credit nr.984 din data de 08 februarie 2011. 

       4. Informare privind Decizia nr.15/24.08.2017 a Curţii de Conturi a României – 
Camera de Conturi Giurgiu, emisă pentru înlăturarea deficienţelor constatate şi 

consemnate în Raportul de audit cu tema „Audit financiar asupra conturilor anuale de 
execuţie bugetară ale Unităţii Administrativ Teritoriale”, pentru anul 2016, la Unitatea 

Administrativ Teritorială a Municipiului Giurgiu; 
       5. Informare privind Decizia nr.35/2 din 23.08.2017 de prelungire a termenului 

pentru realizarea măsurilor de la pct.1.4, pct.1.5, pct.II.2, pct.II.6 și pct.II.7 dispuse prin 
Decizia nr.35/07.08.2013 la U.A.T. Municipiul Giurgiu; 
       6. Informare privind preluarea construcţiilor şi a terenului aferent din Vama Giurgiu. 

 
Domnul primar Barbu Nicolae: Ce aș vrea să vă spun la aceste informări? După 

cum ați observat, după lupte seculare, care au durat exact trei ani, de când am preluat 
Vama Giurgiu și terenul aferent, am reușit să semnăm protocolul și procesul verbal de 

predare-primire pentru acele construcții din vamă. În acest moment putem demara 
proiecte în zona respectivă, putem găsi o formă și o să reînnoim un pic colaborarea cu cei 

de la Crucea Roșie ca să folosească o parte din acea clădire pe un proiect transfrontalier 
de pregătire, de instruire. Avem speranța că acest proiect se va depune direct la Bruxelles 

pentru că pe axa din programul INTERREG România – Bulgaria, cei de la Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență au fost mai credibili și cu punctaj mai mare și au mers banii 

către această direcție.  
Eu zic că și cei de la Crucea Roșie au un rol important în societatea civilă, au un rol 

important în acțiunile pe care dumnealor le fac și în a preîntâmpina, și e bine ca fiecare 

instituție, fiecare entitate care are un număr de, chiar și privată, un număr de angajați, e 
bine să urmeze cursuri de prim ajutor, e bine să urmeze acele tipuri de cursuri pe care le 

fac cei de la Crucea Roșie. Pe această direcție vrem să folosim, vom mai avea și alte 
lucruri, dar am vrut să vă informez că în acest moment, în totalitate Vama Giurgiu 

aparține municipalității, inclusiv clădirile. 
Totodată, mai sunt informări privind asistenții personali și vreau să vă informez că 

în urma negocierii pe care conducerea Administrației Zonei Libere au avut-o cu unitățile 
bancare unde au credite, le-au acceptat la momentul acesta o dobândă mult mai mică 

decât aveau. Dar cel mai important e că au scos garanția municipalității din portofoliul de 
garanții al Administrației Zonei Libere. Deci, 800.000 de euro garantați de către 

municipalitate și care intrau în gradul nostru de îndatorare, au fost scoși din contract. 
Drept urmare, gradul de îndatorare va scădea din acest moment. 

Avem posibilitatea și la Apa Service să facem acest lucru. Dumnealor au luat 
legătura cu o firmă de brokeraj în domeniul bancar. Caută soluția cea mai bună de a 
refinanța creditul de la BRD, cu condiția să scoată din garanție acel contract de garantare 

pe care Primăria îl dădu-se la accesarea banilor europeni privind programul operativ 
sectorial de mediu cu canalizarea și apa în oraș. Încă 1,5 milioane de euro scoși din 

gradul de îndatorare al municipalității. 
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În acest moment, dacă se vor finaliza și tratativele cu Apa Service și cu banca lor, 

zicem că nu mai garantăm, nu mai suntem garanți pentru nimeni și putem să ne facem 
proiectul și programele în viitor, așa cum considerăm de cuviință. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Vă mulțumesc! Mai sunt 
discuții? Dacă nu mai sunt, declar închise lucrările ședinței! O zi minunată vă doresc! 

 

Şedinţa se încheie la ora 1457. 
 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

    Săndulescu Petronela Marinela               SECRETAR, 
           

                                               Roşu Petre                ÎNTOCMIT, 

                                  
                  Stanciu Violeta 

 
 

 
 

 
 

 
 

 


